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Z á p i s 

ze schvalovacího jednání AS    

 

 
 

V době nouzového stavu, vyvolaného epidemií koronaviru, nebylo možno uskutečnit řádné zasedání AS 
v plánovaném termínu 29.4.2020. Předpokládaná videokonference nebyla uskutečněna z důvodu 
ochrany dat ze strany FN. Senátoři tedy schvalovali formou per rollam; obdrželi veškeré potřebné 
podklady k Výroční zprávě o hospodaření za 2019 a Rozvaze příjmů a výdajů na 2020 v písemné formě 
mailem spolu s videem s vysvětlujícím komentářem paní tajemnice a videem s promluvou pana děkana. 
 

Hlasování per rollam, uskutečněná od posledního zasedání AS 20.2.2020: 

Návrh rozdělení institucionálního financování vědy na LFP v programech Progres pro rok 2020 

Q37  rozpočet v % 1,2 rozpočet v Kč 375 396 
Doc. MUDr. Pavelka, Ph.D. 

Q38  rozpočet v % 2,8 rozpočet v Kč 875 925 
Prof. MUDr. Rokyta, Ph.D. 

Q39  rozpočet v % 96,0 rozpočet v Kč 30 031 715 
Prof. MUDr. Matějovič, Ph.D. 

Hlasování ke dni 3.3.2020. Hlasovalo 24 členů AS, všech 24 členů souhlasilo s předloženým návrhem 
(Babuška, Barcal, Beneš, Hrabák, Kroužecký, Liška, Matějovič, Mírka, Seidlerová, Moláček, Pradl, 
Reischig, Skalický, Švíglerová, Tonar, Zdeňková, Beranová, Hieu Truong Hoang, Holá, Malečková, 
Micopulos, Mik, Tollingerová, Züglerová) 

AS LFP schválil předložený návrh financování vědy na LFP v programech Progres na rok 2020  
 

Společné prohlášení rektora UK a děkana LFP „Prohlášení o vzájemné podpoře při realizaci 
a dokončení společného záměru“ I. verze 

Rektor UK a děkan LFP byli vedeni společným zájmem na řádném dokončení realizace výstavby a 
vybavení kampusu UniMeC, II. etapa. Hlasování ke dni 10.3.2020. Hlasovalo 23 členů AS.  22 
hlasujících souhlasilo (Babuška, Barcal, Beneš, Hrabák, Kroužecký, Liška, Matějovič, Mírka, Moláček, 
Pradl, Reischig, Skalický, Švíglerová, Tonar, Zdeňková, Beranová, Hieu Truong Hoang, Holá, 
Malečková, Micopulos, Mik, Züglerová), 1 hlasující se zdržel hlasování (Seidlerová) 
AS LFP schválil předložené „Prohlášení o vzájemné podpoře“ 
 

Společné prohlášení rektora UK a děkana LFP „Prohlášení o vzájemné podpoře při realizaci 
a dokončení společného záměru“ II. verze 

Opakované schvalování bylo uskutečněno vzhledem ke změně – slovo úvěr bylo nahrazeno spojením 
finanční prostředky. Hlasování ke dni 26.3.2020. Hlasovalo 23 členů AS.  Všech 23 hlasujících 
souhlasilo (Babuška, Barcal, Beneš, Hrabák, Kroužecký, Liška, Matějovič, Mírka, Moláček, 
Seidlerová, Pradl, Reischig, Skalický, Švíglerová, Tonar, Zdeňková, Beranová, Hieu Truong Hoang, 
Malečková, Micopulos, Mik, Tollingerová, Züglerová) 
AS LFP schválil předložené „Prohlášení o vzájemné podpoře“ 
 

Zavedení elektronických indexů vzhledem k distančním zkouškám v nouzovém stavu 

AS schválil na svém posledním zasedání zavedení el. indexů od ak. roku 2020/2021. Nyní navrženo 
zavedení místo původního termínu již od 6.4.2020 vzhledem k nouzovému stavu při koronarovirové 
epidemii. 
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Hlasování ke dni 31.3.2020. Hlasovalo 24 členů AS. Všech 24 hlasujících se zavedením el. indexů od 
6.4.2020 souhlasilo (Babuška, Barcal, Beneš, Hrabák, Kroužecký, Liška, Matějovič, Mírka, Seidlerová, 
Moláček, Pradl, Reischig, Skalický, Švíglerová, Tonar, Zdeňková, Beranová, Hieu Truong Hoang, Holá, 
Malečková, Micopulos, Mik, Tollingerová, Züglerová) 
AS LFP schválil zavedení elektronických indexů již od 6.4.2020 
 

Schválení složení Disciplinární, Ekonomické a Legislativní komise 
Ekonomická komise: Legislativní komise: 
Beneš Jan, doc. MUDr., Ph.D Beranová Eliška 
Hrabák Jaroslav, doc. Ing., Ph.D. Mik Patrik, Mgr., Bc. 
Liška Václav, doc. MUDr., Ph.D. – předseda  Pradl Richard, MUDr., Ph.D. 
Malečková Anna, MUDr.  Šoukal Adam, Mgr. 
Mareš Jan, doc. MUDr., Ph.D.  Švíglerová Jitka, doc. MUDr., Ph.D. 
Moláček Jiří, doc. MUDr., Ph.D.  Zdeňková Dana, PhDr. 
Reischig Tomáš, doc. MUDr., Ph.D. 
Tonar Zbyněk, prof. MUDr. Mgr., Ph.D. 
 
Disciplinární komise: 

Akademická část:   Studentská část: 

Dejmek Jiří, Ing., Ph.D.    Beránková Helena  
Hrabák Jaroslav, doc. Ing., Ph.D.    Malečková Anna, MUDr. 
Nevoral Jan, doc. Ing.  Ph.D.     Šoukal Adam, Mgr.   

Náhradní členové:    Náhradní členové: 
Pešta Martin, doc. RNDr., Ph.D.    Kotláriková Natálie  
Štengl Milan, prof. MUDr., Ph.D.    Švec Martin  
 

Hlasování ke dni 9.4.2020. Hlasovalo 19 členů AS.  Všech 19 hlasujících souhlasilo (Beneš, Hrabák, 
Kroužecký, Liška, Matějovič, Mírka, Moláček, Seidlerová, Pradl, Reischig, Švíglerová, Tonar, 
Zdeňková, Beranová, Holá, Micopulos, Mik, Tollingerová, Züglerová) 
AS LFP schválil složení Disciplinární, Ekonomické a Legislativní komise 
 
Akreditace doktorských studijních programů Neurologie a psychiatrie + Patologie 

Ing. Vyzrálová předložila dvě žádosti o akreditace doktorských studijních programů. Hlasování ke 
dni 29.4.2020. Hlasovalo 21 členů AS. Všech 21 hlasujících s předloženou žádostí souhlasilo (Babuška, 
Barcal, Beneš, Hrabák, Kroužecký, Liška, Matějovič, Mírka, Seidlerová, Moláček, Pradl, Reischig, 
Švíglerová, Tonar, Zdeňková, Hieu Truong Hoang, Holá, Malečková, Micopulos, Mik, Tollingerová, 
Züglerová) 
AS LFP schválil žádosti o akreditaci doktorských studijních programů Neurologie a psychiatrie a 
Patologie 
 
Výroční zpráva o hospodaření za rok 2019 a Rozvaha příjmů a výdajů na rok 2020 

Ing. Klečková, tajemnice LFP, v zastoupení děkana LFP požádala AS o schválení Výroční zprávy o 
hospodaření za rok 2019 podle zákona o vysokých školách č.111/1998 Sb. a o schválení  Rozvahy 
příjmů a výdajů na rok 2020.  
Členům AS byla předložena Výroční práva o hospodaření 2019, Rozvaha příjmů a výdajů LFP na 2020, 
Pravidla pro poskytování příspěvků a dotací veřejným vysokým školám Ministerstvem školství, 
mládeže a tělovýchovy pro rok 2020. Ve videu, předaném členům AS, Ing. Klečková vysvětlila návrh 
rozpočtu a zdůvodnila financování LFP z minulého roku. 
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27.4.2020 se uskutečnilo on-line zasedání Ekonomické komise AS LFP, která Výroční zprávu i Rozvahu 
podrobně projednala a oba dokumenty schválila. 
 

Hlasování ke dni 29.4.2020. Hlasovalo 22 členů AS. Všech 22 hlasujících s předloženými dokumenty 
souhlasilo (Babuška, Barcal, Beneš, Hrabák, Kroužecký, Liška, Matějovič, Mírka, Moláček, Pradl, 
Reischig, Seidlerová, Švíglerová, Tonar, Zdeňková, Hieu Truong Hoang, Holá, Malečková, Micopulos, 
Mik, Tollingerová, Züglerová) 
AS LFP schválil Výroční zprávu o hospodaření za rok 2019  
AS LFP schválil Rozvahu příjmů a výdajů na rok 2020 

 
Slovo děkana LFP  (video) –  prof. MUDr. Fínek, Ph.D. 

 děkan LFP poděkoval všem studentům, kteří nastoupili do zdravotnických zařízení a vykonávali 
dobrovolnickou činnost, zároveň však na ně apeloval, aby neustávali ve studiu a řádně se 
připravovali na zkouškové období. Poděkoval také dr. Malečkové, která v součinnosti s dalšími 
fakultami tuto činnost koordinovala v době, kdy na ni zdravotnická zařízení nebyla připravena 
(nominace na Cenu prof. Slípky) 

 LFP se bude snažit vyjít vstříc studentům při výuce i zkouškách. Děkan LFP poděkoval oddělení 
CIT, které zajišťuje technickou podporu při distanční výuce a distančním zkoušení 

 přes snížené dotace pro jednotlivé fakulty dostavba kampusu UniMeC II. etapa vypadá reálně 
 epidemie koronaviru zasáhla do příprav oslavy 75. výročí plzeňské fakulty – byl zrušen ples LFP 

a neuskuteční se ani zahradní slavnost 
 
Modifikace přijímacích zkoušek v důsledku současné epidemiologické situace (pandemie koronaviru) 

Žádost Mgr. Buriánkové, vedoucí Studijního oddělení, Akademickému senátu LFP o modifikaci 
přijímacích zkoušek v důsledku současné epidemiologické situace:  
1. snížení počtu testových otázek ze 150 na polovinu, tedy 75 (25 fyzika, 25 chemie, 25 biologie), 
uchazeči budou psát jeden souborný test 
2. zkrácení časového limitu na polovinu z 270 minut na 135 minut  
Odůvodnění:  
Vzhledem k současné epidemiologické situaci a limitování počtu uchazečů v jedné místnosti nejsme 
schopni zajistit vykonání přijímacích zkoušek pro všechny uchazeče najednou (cca 2700 uchazečů). 
Uchazeče navrhujeme rozdělit do 3 skupin, které by se vystřídaly během jednoho dne v rozdílných 
časech (cca 8.00, 11.30, 15.00 hod.). Každá skupina bude mít jiné testy, autoři testů garantují, že testy 
budou mít stejnou obtížnost. Modifikaci jsme konzultovali s právním oddělením RUK, které po právní 
stránce nemá k naší modifikaci připomínek. Přijímací zkoušky nelze rozdělit do více dnů z důvodu 
předem domluvené rotace lékařských fakult UK, aby se termíny pro uchazeče nepřekrývaly.  

Hlasování ke dni 4.5.2020. Hlasovalo 20 členů AS. Všech 20 hlasujících s předloženou žádostí 
souhlasilo (Babuška, Beneš, Kroužecký, Liška, Matějovič, Mírka, Seidlerová, Moláček, Pradl, 
Reischig, Švíglerová, Tonar, Zdeňková, Beranová, Hieu Truong Hoang, Holá, Malečková, Micopulos, 
Mik, Tollingerová). 
AS LFP schválil předložený návrh modifikace přijímacích zkoušek 
 

Úprava podmínek přijímacího řízení pro uchazeče o studium v programech v angličtině podle nového 
zákona 188/2020 a aktuálních pokynů RUK 

Doc. MUDr. Kuncová, Ph.D. předložila návrh úpravy:  
Přijímací řízení pro uchazeče o studium v paralelních programech v angličtině se bude konat prezenční 
nebo distanční formou podle epidemiologické situace v Evropě. Další řádný termín pro konání 
přijímacích zkoušek v České republice bude stanoven do konce července 2020. Testy z biologie, chemie 
a fyziky budou obsahovat po 20 otázkách, celkový čas pro jejich vyplnění bude 90 minut. V nezbytném 
případě se distanční přijímací zkouška může uskutečnit videohovorem. V případě výjezdů pracovníků 



Zápis ze schvalovacího jednání AS 

 

 

4 

 

 

 

LF do zahraničí jim budou poskytnuty ochranné prostředky a testy na koronavirus před výjezdem z ČR 
i po návratu ze zahraničí podle aktuální epidemiologické situace. 
 
 

Hlasování ke dni 4.5.2020. Hlasovalo 22 členů AS. Všech 22 hlasujících s předloženou žádostí 
souhlasilo (Babuška, Barcal, Beneš, Hrabák, Liška, Matějovič, Mírka, Seidlerová, Moláček, Pradl, 
Reischig, Švíglerová, Tonar, Zdeňková, Beranová, Hieu Truong Hoang, Holá, Malečková, Micopulos, 
Mik, Tollingerová, Züglerová). 
AS LFP schválil předložený návrh úpravy přijímacího řízení pro uchazeče o studium v programech 
v angličtině 
 
 

 
Zapsala: Jitka Nováková 
Předseda AS: doc. MUDr. Tomáš Skalický, Ph.D. 


